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et congres Database Systems blijft groeien. Het begon alle-

maal in 1994 toen de eerste editie werd gehouden in de RAI te

Amsterdam. De bedoeling was een congres op te zetten waar-

in experts de nieuwste ontwikkelingen op het gebied van database-

technologie op onafhankelijke wijze zouden bespreken. Het was

een succesvol evenement, waar wij als organisatie nog steeds met

plezier en trots aan terug denken.

Na uitstapjes naar onder andere Hoofddorp en Utrecht zijn we dit

jaar weer terug in de RAI met alweer de negende editie. 

Het congres is echter wel groter geworden. Er zijn veel meer

onderwerpen, sessies en bezoekers. Het is uitgegroeid van een

knus congres met tien sessies en tachtig deelnemers naar meer

dan dertig sessies en tienmaal zoveel deelnemers.

Ook qua onderwerpen heeft het congres een gedaanteverwisseling

ondergaan. Was het in het begin alleen bedoeld voor database-

specialisten, door de jaren heen heeft het zich in de breedte ontwik-

keld: onderwerpen als Internet, software-ontwikkeling, architecturen

en datawarehousing zijn toegevoegd. Maar de doelstellingen zijn

altijd onveranderd gebleven: de sprekers dienen niet gelieerd te zijn

aan een leverancier, moeten een onafhankelijk beeld kunnen geven

van de nieuwste ontwikkelingen en dienen experts op hun gebied

te zijn. Resultaat van deze doelstelling is dat deelnemers na het bij-

wonen van het congres weer geheel bijgepraat zijn.

De vaste bezoekers zullen weer een aantal bekende gezichten

terugzien, zoals Martin Healey, Peter Hinssen, Sander

Hoogendoorn, Nigel Pendse, Ron Tolido en René Veldwijk.

Natuurlijk zullen ook weer een aantal bekende sprekers debuteren

tijdens Database Systems, zoals Wouter Keller, Martin Kersten en

Jan Henderyckx.

Ook het afgelopen jaar is er weer veel tijd gestoken in het selecte-

ren van de onderwerpen. Wat is belangrijk voor de deelnemers, wat

is nieuw, wat is echt en wat bevindt zich nog slechts in de hype-

fase? Dit heeft ertoe geleid dat de thema’s nagenoeg identiek zijn

aan vorig jaar, maar de onderwerpen zijn wel sterk veranderd. 

Ook al is de economische situatie dit jaar anders dan vorig jaar, de

stroom van nieuwe technologie, talen, tools en standaards is in het

geheel niet ingedamd.

Om de informatiedichtheid zo hoog mogelijk te maken, is wederom

besloten leveranciers in aparte zalen aan het woord te laten. 

Zij zullen over hun producten en ontwikkelingen spreken die pas-

sen bij de thema’s van het congres zelf.

Normaal gesproken worden de twee congresdagen van Database

Systems afgesloten met een paneldiscussie. Dit jaar is besloten 

om hiervan af te wijken door met plenaire lezingen te eindigen. 

De titels van die twee lezingen zijn “Wat er mis is met IT” en

“Koffiedik in een kristallen IT-bol”. Deze twee lezingen zijn niet

gericht op een bepaald thema en zullen voor alle bezoekers 

relevant zijn.

Kortom, wij hebben getracht voor u een sterk programma voor

Database Systems 2002 in elkaar te zetten, en ik hoop u dan ook

op 23 en 24 april in de RAI te mogen begroeten. Tot dan. ●

Rick F. van der Lans
Congresvoorzitter Database Systems 2002

Congres is met negende editie terug in de Amsterdamse RAI
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